
Úřední deska 

Zápis z jednání 08.04.2008 

Typ dokumentu: Usnesení zastupitelstva města  

Číslo jednací: č. 9  

Datum vyvěšení: 09.04.2008  

Datum sejmutí oznámení: 25.04.2008 

o průběhu 9. zasedání Zastupitelstva města Lanžhot  

konaného dne 8. dubna 2008 v zasedací místnosti MěÚ v Lanžhotě 

  

  

  
Starosta p. František Hrnčíř zahájil 9. zasedání Zastupitelstva města Lanžhot (dále jen 

„zastupitelstvo města“) v 19,00 hod. a všechny přivítal krátkým proslovem. 

  

  

Bod č. 1 

Zahájení – určení ověřovatelů 
  

Starosta konstatoval, že informace o konání zasedání byla zveřejněna na úřední desce 

Městského úřadu Lanžhot, v místním rozhlase a v místním kanále kabelové televize Lanžhot, 

a to 7 dní přede dnem konání zasedání a dále konstatoval, že je přítomno 19 členů 

zastupitelstva, zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné. 

  

  

Přítomni, omluveni, nepřítomni:    viz prezenční listina – příloha č. 1 zápisu 

Zapisovatelkou byla jmenována paní Anna Moučková. 

  

  

Starosta vyzval přítomné, zda mají připomínky k programu. Připomínky nebyly vzneseny. 

Přednesl tedy návrh programu: 

Usnesení č. 1: 

Zastupitelstvo města Lanžhot 

s c h v a l u j e následující program zasedání zastupitelstva města  

1. Zahájení        -    schválení programu jednání 
-          určení ověřovatelů 

2. Kontrola usnesení 

3. Zpráva z jednání rady města 

4. Bankomat  

5. Pořízení techniky pro čištění města 

6. Různé 

         7. Závěr 

Hlasování č. 1:           pro 19                         proti 0                         zdržel se 0 
Pan Ludvík Svozil prohlásil, že kontrola zápisu z minulého jednání zastupitelstva, konaného 

dne 18.03.2008, proběhla bez závad. 

  



Starosta konstatoval, že zápis z předchozího zasedání byl řádně ověřen a je vyložen 

k nahlédnutí v úřadovně MěÚ. K zápisu nebyly vzneseny připomínky a proto je považován za 

schválený. 

  

Starosta navrhl ověřovatele zápisu o průběhu 9. zasedání zastupitelstva města. Navrženi byli 

pí Věra Hostinová, Ing. Josef Polách 

Usnesení č. 2: 

Zastupitelstvo města Lanžhot 

s c h v a l u j e za ověřovatele zápisu o průběhu 9. zasedání zastupitelstva města pí Věru 

Hostinovou a Ing. Josefa Polácha 

Hlasování č. 2:           pro 19                                    proti 0                                    zdržel se   0 
  

  

Bod č. 2 

Kontrola usnesení 

  
Kontrolu usnesení provedl Ing. Vladimír Pardík. Minulé zasedání ZM neukládalo žádné 

úkoly. 

Diskuse: bez připomínek 

Usnesení č. 3 

Zastupitelstvo města 

b e r e   n a   v ě d o m í     zprávu o kontrole usnesení  

Hlasování č. 3:           pro 19                                    proti  0                                    zdržel se 0  

  

  

  

Bod č. 3 

Zpráva z jednání rady města 
  

Zprávu z jednání rady města přednesl p. Ludvík Svozil.Zpráva tvoří přílohu č. 2 tohoto 

zápisu. 

Diskuse: bez připomínek 

Usnesení č. 4 

Zastupitelstvo města 
b e r e   n a   v ě d o m í     zprávu z jednání rady města.  

Hlasování č. 4:           pro 19                                    proti 0                                    zdržel se 0  

  
  

Bod č. 4. 

Bankomat 
  

Předkládá starosta. Na minulém zasedání nebyla schválena nabídka firmy Kingston 

Consulting na provoz bankomatu. Firma poslala další nabídku, kterou projednala rada města 

na svém rozšířeném zasedání 27.03.2008. Rada navrhuje nabídku přijmout a pořízení 

bankomatu schválit. 

Diskuse:  bez připomínek 

Usnesení č. 5 

Zastupitelstvo města 
s c h v a l u j e    pořízení bankomatu dle nabídky firmy Kingston Consulting    

hlasování č. 5:            pro 18                         proti 0                                    zdržel se 1  



  

  

  

Bod č. 5 

Pořízení techniky pro čištění města 

  

Předkládá místostarosta. S nabídkou techniky byli členové zastupitelstva seznámeni na 

rozšířeném jednání rady dne 27.03.2008. Jedná se o soustavu zařízení v hodnotě asi 80 

tis. Kč. 

Diskuse: bez připomínek 

Usnesení č. 6 

Zastupitelstvo města 
s c h v a l u j e    pořízení techniky pro čištění města 

Hlasování č. 6:           pro 19                         proti 0                                    zdržel se 0  
  

  

  

Bod č. 6 

Různé 

  

a) Žádost Masarykovy základní školy  
Žádost ředitelky MZŠ Lanžhot byla rozdána při prezenci. Ředitelka MZŠ Lanžhot v ní žádá o 

schválení převodu zlepšeného hospodářského výsledku za rok 2007 následovně: 

částku ve výši 36.000,00 Kč do Fondu odměn 

částku ve výši 11.407,02 Kč do Rezervního fondu. 

Diskuse: bez připomínek 

Usnesení č. 7 

Zastupitelstvo města 

s c h v a l u j e žádost MZŠ Lanžhot o převedení zlepšeného hospodářského výsledku za 

rok 2007 následovně: 

částku ve výši 36.000,00 Kč do Fondu odměn 
částku ve výši 11.407,02 Kč do Rezervního fondu 

 hlasování č. 7:           pro 19                                    proti 0                                    zdržel se 0 

  

Informace starosty 

ČOV – porucha jeřábkové dráhy. Po 10 letech provozu už nevyhovovala ani bezpečnostním 

předpisům. Pořízení nové, včetně dalšího zařízení bude stát asi 120 tis. Kč. 

  

Přečerpávačka u Stániska – původní čerpadlo dosloužilo, bylo tam nainstalováno repasované, 

které má omezenou životnost. Vak navrhuje umístění 2 nových čerpadel s ultrazvukovým 

hlídačem výšky hladiny a novým zařízením signalizace poruchy v hodnotě cca 140 tis. Kč. 

  

Lanžhotské košíkářky postoupily do I. ligy a zvažují žádost o sponzorský dar od města ve 

výši 40.000 Kč. 

  

Místostarosta informuje o připravovaném Integrovaném Dopravním Systému Jihomoravského 

Kraje (IDS JMK). Jeho výhodou je např. jednotná jízdenka pro vlak, autobus a tramvaj, 

navazující spoje, předplatná jízdenka se slevou. Podle navrženého jízdního řádku se mají 

linky z Břeclavi protáhnout až do Hodonína s tím, že v pracovní dny bude jezdit 18 párů 



spojů, o víkendech a svátcích 5 párů. Zřizovatelé však požadují zaplacení dotačního poplatku 

50 Kč/občana/rok. 

  

  

  

Bod č. 7 

Závěr 

  
Na závěr starosta seznámil s výpisem usnesení z dnešního jednání, který bude zveřejněn. 

Poděkoval členům zastupitelstva za práci. 

Starosta ukončil po projednání všech bodů programu zasedání Zastupitelstva města Lanžhot 

ve  20,05 hod. 

  

  

  

  

…………………………….                                                          ……………………………. 

  

       ověřovatel                                                                                               ověřovatel 
  

  

…………………………….. 

František Hrnčíř 

starosta města Lanžhot 
  

  

  

V Lanžhotě dne 8. dubna 2008 

Zapsala: Anna Moučková 
 


